



Date: Wednesday 25th March 2015

التاريخ: 25 مارس 2015

**Invitation To Attend The 3rd Board of
Directors Meeting for 2015
of Drake & Scull International PJSC
(the "Company")**

**دعوة إلى اجتماع مجلس الإدارة الثالث لعام 2015
لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.
("الشركة")**

Greetings,

The Chairman of Drake & Scull International PJSC is pleased to invite the Board members to attend the third board meeting for 2015 which is scheduled to take place on Monday the 30th of March, 2015 at 3:00 PM at the Fairmont hotel the palm, to discuss the following agenda items:

تحية طيبة و بعد،

يسر رئيس مجلس إدارة شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. دعوتكم لحضور اجتماع مجلس الإدارة الثالث لعام 2015 المقرر عقده في يوم الاثنين الموافق 30 من مارس 2015 الساعة الثالثة من بعد الظهر في فندق الفيرمونت، نخلة دبي، لمناقشة المواضيع التالية:

1. Review and approve previous minutes of meeting.
2. Review and approve the audited financial results for the year 2014.
3. Review and approve committees' reports and reassign committee members.
4. Discuss Dividend distribution for the year 2014.
5. Call for the Annual General Assembly Meeting to convene and set its agenda.
6. Call for the Extraordinary General Assembly Meeting to convene and set its agenda.

1. مناقشة محضر اجتماع مجلس الإدارة السابق والموافقة عليه.
2. مراجعة البيانات المالية المدققة للعام 2014 و الموافقة عليها.
3. مراجعة و الموافقة على تقارير اللجان و تعيين اعضاء اللجان
4. مراجعة توزيع الارباح لعام 2014
5. دعوة الجمعية العمومية السنوية للانعقاد و تحديد جدول أعمالها
6. دعوة الجمعية العمومية غير العادية للانعقاد و تحديد جدول أعمالها
7. اية امور اخرى.

7. Other Issues

Chairman

Drake & Scull International PJSC

رئيس مجلس الإدارة

شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.

